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Geachte college, geachte raad, 
 
Als trotse inwoner van Zwolle die al jaren in eigen stad met veel plezier betaald en onbetaald zich 
bezig houdt met de ontwikkeling en stimulering van top- en breedte Sport in Zwolle wil ik u een 
aantal zaken meegeven ter overweging. 
 

Want eindelijk daar is hij: de eerste aanzet tot herziening van het gedateerde sportbeleid. Eindelijk 
komen als gevolg daarvan de in trainingspak gehulde sportfunctionarissen van SportService Zwolle 
achter hun bureau vandaan om dichterbij daar waar het echt gebeurd namelijk in de wijk, in de 
zaal en op het sportpark bij en namens de sportvereniging de verschillende doelgroepen in 
beweging brengen. Ik ben blij, heel erg blij voor Zwolle. Het duurde even maar we zijn er, mooie 
en een juiste ontwikkeling dus! 

 
Waar ik minder blij van wordt en nodig is om het optimale eruit te halen wat er echt in zit met z’n 
allen, zijn de volgende zaken: 
 
In de stukken ontbreekt een heldere toekomstgerichte visie op topsport. Ik lees dat topsport 

successen in deze stad vanzelf gaan en zonder steun van gemeente Zwolle. Terugtrekkende 
beweging van bijvoorbeeld Landstede waar het gaat om het volleybal geeft toch echt aanleiding dat 

Zwolle wel degelijk een topsportvisie en beleid moet gaan ontwikkelen hoe zij nu en in de toekomst 
om wil gaan met topsportorganisaties danwel inwoners van Zwolle die topsport beoefenen of 
beoefend hebben. Wat kunnen zij betekenen in citymarketing, wat is bijvoorbeeld hun rol in 
activering van de breedtesport en hoe kunnen wij ter bevordering daarvan echt nieuwe 
aansprekende topsportevenementen naar onze stad halen. Vergelijkbare steden als Zwolle kennen 
een topsportbeleid wat dat betreft. 
 

Tenslotte baart de inhoud van het acteplan/beleid mij zorgen op een aantal punten. Er wordt 
gesproken over op te starten pilots op sportparken Marslanden, Hoge Laar en op de 
Verbinding/WVF. Zelf heb ik 5 jaar lang een grote pilot uitgevoerd in deze stad op sportpark De 
Pelikaan aan de Haersterveerweg waarin alle actiepunten uit dit voorliggende actieplan zonder 
enige financiële inspanning van de gemeente Zwolle zijn ontwikkeld, uitgevoerd en geëvalueerd. 
Een voorbeeld voor Nederland! Dat ik hierover niets lees in dit actieplan en bijbehorende notitie is 

merkwaardig, roept derhalve vragen op, lijkt op “het wiel opnieuw uitvinden” met daarbij veelal 
gepaard gaande extra onnodige kosten. Vandaar nu de vraag aan college en de raad, waarom 

nieuwe pilots, terwijl die ervaringen er al jaren zijn, maak het structureel en betrek de ervaringen 
uit eigen stad op De Pelikaan erbij. 
 
In het kader van sportpark De Pelikaan wil ik tenslotte als oud manager van dit mooie sportpark 
mijn zorgen uiten en enkele vragen stellen. Het ontwikkelde sportparkmanagement aldaar is 2 jaar 

terug op initiatief van en gefaciliteerd door de gemeente vercommercialiseerd door de komst van 
een SportCampus. Deze commerciële organisatie heeft het voormalige clubhuis van ZMHC in 
beheer gekregen ter exploitatie als verblijf-en slaapplaats, mooie en prachtige aanvulling op iets 
wat er in Zwolle nog niet was. Daarbij zijn in de loop van de tijd echter ook kleedkamers met het 
meest multifunctionele kunstgrasveld van Zwolle elders op het sportpark en inmiddels verpauperde 
kunstgrasvelden in beheer gegeven aan deze commerciële organisatie terwijl de sportverenigingen 
ondanks verzoek en aangetoonde resultaten in het verleden aldaar dat niet kregen. Over deze 

handreikingen/handelswijze en voorwaarden zijn ambtelijk wel eens vragen gesteld  maar is geen 
antwoord gekomen. Het faciliteren van commercieel sportparkmanagement aan de 
Haersterveerweg betekent dat de gemeente Zwolle de sportclubs/organisaties op dit sportpark 
dwarsboomt of om in sporttermen te blijven doodgewoon buitenspel zet. Het getoonde 
ondernemerschap ontneemt hen de bewezen en uitgewerkte verdienmodellen uit te rollen , 
aansluiting te zoeken bij nieuw gemeentelijk sportbeleid en het creëren van reeds bewezen extra 

inkomsten en/of kostenbewust handelen. Waarom doet de gemeente Zwolle dit? Vraag is aan de 
raad of zij deze stap en ontwikkeling wil onderzoeken, herzien, evalueren en bespreken met 
betrokkenen alvorens definitief accoord te gaan met dit voorstel. Daarbij staat de vraag of 
gemeente nav hiervan meerdere sportparken op deze wijze wil laten exploiteren, met daarbij onder 
andere het gevolg dat de sport straks niet meer betaalbaar is voor inwoners. Vermeldenswaardig is 
dat ook SportService Zwolle deze mening en visie deelt en op geen enkele wijze hierdoor 
samenwerkt met de SportCampus. 

 
 



Ik wens u veel wijsheid en sluit af met de woorden graag bereid te zijn om samen met anderen in 

deze stad, de gemeente te willen blijven helpen en ondersteunen in het sportbeleid. Een nieuw 

beleid betekent echter ook anders organiseren. Herintreding van bijvoorbeeld een soort van 
Sportraad of klankbordgroep dat een juiste afspiegeling is van de huidige georganiseerde en 
ongeorganiseerde top- en breedtesport in deze stad lijkt me een juiste stap om samen met 
SportService Zwolle en de gemeente enkele keren per jaar een sportief stadsgesprek te voeren. 
 
Met vriendelijke groeten, 

Diederik Meijntjes 
Bonkenhavestraat 160 
8043 TD Zwolle 
Tel. 06-44594488 
Email; diederikmeijnjes@gmail.com 
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